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 Некадашњи члан СПС-а и заменик председника општине Стари град Ненад Боровчанин,
који је након избацивања из странке крајем прошле године завршио своје „другарство”
са том партијом, у интервјуу за „Ало!“ отворено говори о стању у својој бившој странци, о
будућој премијерки Ани Брнабић, али и о Бранку Ружићу и Ивици Дачићу.

  

  Да ли подржавате Ану Брнабић? Шта мислите о њој као о будућој премијерки
Србије?   

- Ану сам упознао пре неколико година када је са фирмом у којој је радила стипендирала
наше најбоље студенте у Кембриџу. Подржавам је због стручности, патриотизма и њеног
рада. Не може сексуално опредељење бити сметња, као што не сме неопредељеним
гејевима на функцијама бити заштита ако су неспособни. Једино што не смемо да
дозволимо јесте да функционери буду лопови и штеточине. Чишћење вишедеценијског
муља нестручности и грамзивости није могуће очистити преко ноћи. Зато је пред
Вучићем пет година мукотрпног рада и тешке борбе да од Србије направи модерну и
просперитетну земљу. Верујем да једина револуција коју он треба да подржи јесте
револуција идеја и иновација са храбрим, образованим и честитим људим.

  

Рекли сте да се никада више нећете бавити политиком, да ли је заправо СПС,
односно ваше искутво са том странком главни разлог такве одлуке?

  

- Жао ми је великог броја квалитетних кадрова, поштених и часних чланова СПС-а, који
су злоупотребљени од својих руководилаца и лажних левичара којима су само битне
фотеље, привилегије и лично богаћење. Да ли ћу се бавити политиком зависи од
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будићих околности и потенцијала да се од Србије направи држава у којој највећи успех
неће бити одлазак из ње.

  

Зашто сте ви у ствари избачени из те странке? Спекулисало се и да вам је „Твитер
дошао главе“, односно „дугачак језик“. Да сте остали, можда бисте као неки
постали министар сада?

  

- Из СПС-а сам избачен јер сам ултимативно поставио захтев да принцип напредовања
постану рад, идеје и честитост, уместо полтронства, сплеткарења и подобности. Исто
важи и за целокупну јавну управу. Једноставно, не припадам категорији људи која за
фотељу даје оно чиме у фотељи седи, уместо да дају идеје, план и програм. Зато ми
функција министра на тај начин није потребна. Сликовит пример је Вања Удовичић.

  

Како коментаришете то што ће у „новој прерасподели карата” Бранко Ружић, а
можда и Жарко Обрадовић постати министри?

  

- Ружић је човек са ставом и карактером. Зато тврдим да Вучић на њега може да се
ослони, за разлику од Дачића, који ће га првом приликом издати.

  

У каквим сте односима са Ивицом Дачићем и да ли се чујете са њим?

  

- Људи са којима се дружим, комуницирам и сарађујем су храбри људи, а Дачић нема ту
карактерну особину.

  

Новица Тончев најављује да ће можда отићи из СПС-а и основати своју странку, да
ли бисте можда ушли у ту странку уколико буде формирана?

  

- Он је и даље члан СПС-а.
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Поменули сте да планирате да се преселите у Америку, због чега одлазите из
Србије?

  

- Имам добру сарадњу са једном спортском академијом на Флориди и добру понуду од
њих, али бих више волео да тако нешто изградимо у овом делу Европе. Преговарамо и о
таквом пројекту. Још нисам донео коначну одлуку, јер о томе одлучују и чланови моје
породице.

  

(Ало)
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